
PROTOKÓŁ Nr  37/10 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego,  
które odbyło się w dniu 24 marca 2010 r. 

 
 

Obrady Komisji prowadził Pan Marek Bogusławski  –  Przewodniczący Komisji 
Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji i zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek obrad: 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu 

Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być finansowane w 2010r. ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

2. Przyjęcie Sprawozdania z realizacji zadań wynikających z „Wojewódzkiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” za 2009 r. 

3. Zapoznanie się z informacją nt: „Realizacja szkoleń w 2009 roku w ramach 
projektu Edukacja receptą na lepsze jutro”. 

4. Przyjęcie Informacji o wykonaniu zadań realizowanych przez podmioty określone 
w art. 11 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie z zakresu ochrony i promocji zdrowia – programy 
zdrowotne w 2009 roku. 

5. Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Programu Integracji Społecznej w ramach 
Poakcesyjnego Programu Wsparcia Obszarów Wiejskich na terenie Województwa 
Świętokrzyskiego w 2009 roku.  

6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący wprowadził do porządku punkt 1 a.: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z działań podjętych w 
2009 r. w ramach Wojewódzkiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2006 – 2010. 
 
Projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu z XXXV sesji Sejmiku 
 
Ad. 1 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu 
Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być finansowane w 2010r. ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Barbara Jakacka-Green – Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i 
Zdrowotnej zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały. 
Nie było głosów w dyskusji. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 3) 
 
 
 



Ad. 1 a. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z działań podjętych w 
2009 r. w ramach Wojewódzkiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2006 – 2010. 
 
Barbara Jakacka-Green – Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i 
Zdrowotnej zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały. 
Nie było głosów w dyskusji. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 4) 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie Sprawozdania z realizacji zadań wynikających z „Wojewódzkiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” za 2009 r. 
 
Barbara Jakacka-Green – Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i 
Zdrowotnej zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 
Informacja została przyjęta do akceptujący wiadomości. 
 
Ad. 3. 
Zapoznanie się z informacją nt: „Realizacja szkoleń w 2009 roku w ramach projektu 
Edukacja receptą na lepsze jutro”. 
 
Barbara Jakacka-Green – Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i 
Zdrowotnej zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Marek Gos – Członek Zarządu dodał, że jest to bardzo duże przedsięwzięcie i 
przynosi efekty. Starają się, żeby szkolenia były na najwyższym poziomie. 
 
Zofia Małas – Przewodnicząca Świętokrzyskiej Izby Pielęgniarek i Położnych 
przyznała, że szkolenia są bardzo dobre, ale niestety pielęgniarki, żeby brać w nich 
udział, musza brać urlopy. 
Uznała też, że nie wszędzie jest problem z liczbą pielęgniarek, bo np. Czerwona 
Góra ma ich wystarczająco. Problem natomiast jest na Czarnowie. 
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 4. 
Przyjęcie Informacji o wykonaniu zadań realizowanych przez podmioty określone w 
art. 11 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie z zakresu ochrony i promocji zdrowia – programy zdrowotne w 2009 
roku. 
 
Barbara Jakacka-Green – Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i 
Zdrowotnej zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Marek Gos – Członek Zarządu dodał, że program jest bardzo dobry za stosunkowo 
nieduże pieniądze. 
 



W dyskusji uczestniczyli: Alfreda Zawierucha-Rubak, Marek Gos, Grigor Szaginian, 
Marek Bogusławski. 
 
Alfreda Zawierucha-Rubak – Radna zwróciła uwagę na bezsensowne wyrzucanie 
przez NFZ pieniędzy na badania – np. cukier po południu. Wciąż słychać, że na nic 
nie ma pieniędzy, a tutaj się je po prostu wyrzuca. Apeluje do Pana Gosa o podjęcie 
jakiś działań w tym temacie. 
 
Ad. 5. 
Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Programu Integracji Społecznej w ramach 
Poakcesyjnego Programu Wsparcia Obszarów Wiejskich na terenie Województwa 
Świętokrzyskiego w 2009 roku.  
 
Barbara Jakacka-Green – Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i 
Zdrowotnej zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 
Nie było głosów w dyskusji. 
Sprawozdanie zostało przyjęte do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 6. 
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący zwrócił uwagę na sytuację pielęgniarek długoterminowych, które 
obecnie zostały na lodzie, a NFZ twierdzi kłamliwie, że pacjenci nie pozostali bez 
opieki. Zaniżone są kontrakty rehabilitacyjne.  
 
Alfreda Zawierucha-Rubak – Radna dodała, że bzdurą jest też fakt, iż POZ-ty nie 
mogą kontraktować usług specjalistycznych. 
 
Zofia Małas – Przewodnicząca Świętokrzyskiej Izby Pielęgniarek i Położnych 
dodała, że system opieki długoterminowej w ogóle został całkowicie zrujnowany. 
 
Posiedzenie zakończyło się o godzinie. 13.00 
 
Protokół sporządziła: 
Daria Biskup – Kozik  
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, 
Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 

 
Marek Bogusławski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


